

# 澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號: AR/N/22/0027

致:全體本科及先修班同學

## 通告: 2022/2023 學年第一學期教學安排

新學年將至,因應澳門以至全國部份地區疫情的變化,為保障全體學生的健康安全, 2022/2023 學年第一學期首兩週的課堂將採用線上線下並行的模式進行,學生可自行評估疫 情發展並結合自身的情況,以健康安全為優先考慮,適時作出回校\*的安排。

有關 2022/2023 學年第一學期教學安排的重要訊息如下:

| 日期 (時間)                           | 事項                           | 適用學生          | 備註                          |
|-----------------------------------|------------------------------|---------------|-----------------------------|
| 2022/8/29(22:00)~2022/9/1(21:59)  | 選科確認期                        | 新生-本科/<br>先修班 | 請按時登入網上選<br>科系統(COES)辦      |
| 2022/8/31(22:00)~2022/9/14(21:59) | 加/退選期                        | 全體舊生          | 理選科確認手續                     |
| 2022/9/1                          | 第一學期開學                       | 全體學生          |                             |
| 2022/9/1~2022/9/14                | 線上線下並行<br>授課模式 <sup>±3</sup> | 全體學生          | 請留意學院/部於<br>開學前的最新安排<br>及通知 |
| 2022/9/15 起                       | 全面恢復面授教學模式#3                 |               |                             |

- 註:1. 因應疫情實際防控的需要,有關安排可能會作出適切調整,請留意大學最新公佈。
  - 2. <u>同學在 COES 完成選科確認手續後的翌日方可通過雲課堂線上上課</u>。有關線上雲課堂的使用手冊、指引及示範視頻可通過學生門戶網站(<u>http://i.must.edu.mo</u>)的雲課堂首頁內查閱。
  - 3. 根據澳門教育及青年發展局指引,學生必須在參與線下面授課堂前 10 天返回常居地 (澳門、珠海或中山),以及返校參與面授課堂的首天須持 72 小時內核酸採樣陰性 證明。

\*按學生事務處 8 月初的通告,住宿舊生可於 8 月 22 日起入住學生宿舍,具體宿舍資料可在 WeMust Student App 中查閱。

請同學們留意澳門特區政府最新疫情資訊和入境檢疫措施等 (https://www.ssm.gov.mo/PreventCOVID-19)。同時配合各項的防疫措施,保持個人、家居 及環境衛生,並注意自己身心健康,積極面對防疫常態化的環境。

大學將密切留意疫情發展,以保障全體師生的健康安全為首要的考慮,請同學們堅持好個人防護並及時關注大學的最新公佈或資訊。

#### 相關資訊如下:



特此通知,祈為留意。



准予張貼至: 2022/9/30



Ref. No.: AR/N/22/0027

To: Undergraduate and Pre-University students

#### Notice: Teaching Arrangements for the first semester of Academic Year 2022/2023

The new academic year is coming. In response to the latest re-emergence and developments of COVID-19 in Macao and even across the country, to ensure the health and safety of all students, online and offline classes will be conducted simultaneously in the first two weeks of the first semester of 2022/2023 academic year. Students are advised to prioritize health and safety, and make arrangements for returning to Macao\* in a timely manner based on the development of the epidemic and your own situation.

Important information about teaching arrangements for the first semester of 2022/2023 academic year are as follows:

| Date (Time)                       | Item   | Applicable to   | Remark  |  |
|-----------------------------------|--|---|---|--|
| 2022/8/29(22:00)~2022/9/1(21:59)  | Confirmation of course enrollment                                | New students of<br>Undergraduate & Pre-<br>University Studies<br>programs | Please complete the course<br>enrollment procedures via<br>Course Online Enrollment<br>System (COES) within                             |  |
| 2022/8/31(22:00)~2022/9/14(21:59) | Courses add/drop   | All current students  | designated period.  |  |
| 2022/9/1                          | Commencement of 1 <sup>st</sup> semester                         | All students  |   |  |
| 2022/9/1~2022/9/14                | Online and offline classes conducted simultaneously <sup>3</sup> | All students  | Please pay attention to the latest arrangements and notices of the Faculty / Department of General Education before class commencement. |  |
| 2022/9/15 onwards                 | Resumption of face-to-face Teaching mode <sup>3</sup>            |   |   |  |

Remark: 1. The above arrangements are subject to changes in response to necessary epidemic prevention measures.

Please pay attention to the latest announcements of the University.

- 2. Cloud Classroom will be arranged on the next day after confirmation of the course enrollment in COES. For related user manual, guidelines and demo videos of Cloud Classroom, please refer to the Home page of Cloud Classroom in the Student Portal (<a href="http://i.must.edu.mo">http://i.must.edu.mo</a>).
- 3. According to the guideline from the Education and Youth Development Bureau of the Macao SAR Government, students should be back to Macao, Zhuhai or Zhongshan 10 days before participating in offline classes and must obtain a valid negative nucleic acid test result within 72 hours when returning to campus to attend face-to-face classes.

<sup>\*</sup> Regarding to the notice issued by Student Affairs Office in early August, the dormitories will be open to current resident students of Undergraduate and Pre-University Studies programs from August 22, please find the detailed information through WeMust Student App.

Students should keep abreast of the latest epidemic information and entry quarantine measures of the Macao SAR Government (<a href="https://www.ssm.gov.mo/PreventCOVID-19">https://www.ssm.gov.mo/PreventCOVID-19</a>). At the same time, please cooperate with all kinds of epidemic prevention measures to maintain personal, household and environmental hygiene, pay attention to your physical and mental health, and respond proactively to the normalization of epidemic prevention and control.

The university will pay close attention to the development of the epidemic and take the health and safety of all teachers and students as the primary consideration. Students are also required to take personal protective measures and pay attention to the latest announcements of the University.

### Related information:

| Related information:   |  |                |
|--|--|----------------|
| Latest epidemic prevention information of the Macao SAR government Hotline: 2870 0800  | Macao SAR Government Special Webpage against Epidemics |                |
| MUST Anti-epidemic Useful Information Station  | Anti-epidemic Useful Information Station               |                |
| WeMust Student APP & Student Portal: (Daily health declaration & Latest MUST Info)  Remark: The login account and password can be checked via the page of "Student Number" in OAS. | WeMust Student APP                                     | Student Portal |
| Course Online Enrollment System (COES):  Remark: The login account and password can be checked via the page of "Student Number" in OAS.  | Course Online Enrollment System (COES)                 |                |

Thank you for your attention

Macau University of Science and Technology
Academic Registry

ACADEMIC

2022/8/16

Keep posted till: 2022/9/30